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Abstract (en)
1. Connection of a conductor wire (3) to a terminal member (1) in a bore (2) which receives the conductor wire and which passes through the
terminal member and in which the conductor wire is held by a squeeze action which changes its cross-section, characterized in that the conductor
wire (3) which is of substantially rectangular cross-section is upset in a harmonica-like configuration in the form of a concertina-like stack in the bore
(2) which is or round cross-section.

Abstract (de)
Verbindung eines Leiterdrahtes (3) rechteckigen Querschnittes in einer Bohrung (2) eines Klemmenstückes (1). Klemmbacken halten den
Leiterdraht (3) während der Herstellung der Verbindung. Das in die Bohrung (2) eingeführte Leiterdrahtende (7) wird von einem von der Gegenseite
in die Bohrung (2) eindringenden Stempel (9) mehrfach ausknickend harmonikaartig verstaucht. Es entsteht eine Reibverscheweissung.
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